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Föreningsträff 27 april 2016 
 

Plats och tid: Onsdag den 27 april 2016 kl. 18:30-21:15, sal A 

Närvarande: Mats Backlund  
Ivan Göransson 
Emelie Larsdotter 
Per Henriksson 
Margit Kling 
Leif Larsson 
Kent-Olov Persson 
Jan Fröberg 
Lars Eklund 
Anita Silén 
Johny Olofsson 
Ebba Hallberg 
Ida Östlin 
Per Bladh 
T Bäckström 
Agneta Jonsson 
Lars Lindmark 
Lennart Winberg 
Fredrik Nilsson  
Tomas Jansson 
Erik Norbeck 
Janne Holmberg 
Roger Hildingsson 
Stig Wahlqvist 
NN 
Laila Hämäläinen 
Ove Gard 
Ulrika Stjärna 
Kåge Wallner 
Anders Schmidt 
Gustav Åström 
Erik Åström 
Anna Ekstedt 
Tina Andersson 
Danne Hägg 
Kenneth Johansson 
Anders Ring 
Sven Bergström 

BSK Hudik 
BSK Hudik 
Delsbo KRS 
Enångers AK 
Enångers BMK 
Enångers BMK 
Forsa IF 
Forsa IF 
Forsa OK 
Friluftsfrämjandet 
Hudik/Björkberg 
Hudik/Björkberg 
Hudikgympan 
Hudiksvalls Ju-Jutsu 
Hudiksvalls Ju-Jutsu 
Hudiksvalls MCK 
Hudiksvalls MCK 
Hudiksvalls OK 
Hudiksvalls Pistol 
Hudiksvalls Pistol 
Forsa Pistol 
Håsta IBK 
Håsta IBK 
Iggesunds BTK 
Iggesunds BTK 
Iggesunds IK 
Korpen Hudiksvall 
Lindefallets SK 
Strands IF 
Strands IF fotboll 
Strands IF fotboll 
Strands IF handboll 
Tunalids Ridklubb 
Tunalids Ridklubb 
Strands IF 
Strands IF handboll 
Strands IF konståkning 
Forsa OK 
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Gudrun Ekblom 
Ann-Gerd Bergdahl 
Härje Lindgren 
Lars Ekengren 
Jenny Alvolin 
Monica Sporrong 
Inga Britt Jonsson 
Nina Burchardt 
Daniel Pettersson 
Andréa Bromhed 
Jan Ropponen 
Roland Olsson 
 
 

Gästriklands Idrottsförbund 
Gästriklands Idrottsförbund 
SISU 
SOK 
Kultur och fritid 
Kultur och fritid 
Kultur och fritid 
Ordförande Kultur och fritid
Kommunalråd 
Oppositionsråd 
Ledamot 
Ledamot 

   

   

Inledning   

1. Välkommen 
Ordförande i Kultur och fritidsnämnden Nina Burchadt, hälsar alla 
välkommen, och presenterar kvällen agenda. 

2. Gävleborgs Idrottsförbund och SISU idrottsutbildarna 
Gudrun Ekblom ordförande i Gävleborgs Idrottsförbund och SISU 
idrottsutbildarna, och Ann-Gerd Bergdahl distriktsidrottschef för Gävleborgs 
Idrottsförbund och SISU Idrottsutbildarna, informerar om att den1 januari 
2016 gick Hälsingland Idrottsförbund och Gästrikland Idrottsförbund 
samman och bildar Gävleborgs Idrottsförbund.  
Förbundet kommer härmed att bli större och därmed starkare, kunna höja 
kompetensen, och få en tydligare roll. Idag efterfrågas det mer 
spetskompetens så som idrottsjuridik, ekonomi och ungdomsfrågor som vi 
nu har möjlighet att erbjuda. 

Vår verksamhetsidé är ”Må bra, ha roligt och utvecklas”. 
Ett livslångt idrottande för både barn, ungdom, vuxna och äldre, att prova på 
så många aktiviteter som möjligt, försök att tänka nytt. 
Idrottslyftet – idrott hela livet. ”Så många som möjligt - så länge som möjligt 
– så bra som möjligt”  
Ett idrottsevenemang kommer att hållas den 24 maj, 7:30-9, på 49:an i 
Hudiksvall, ”Idrottssnack i Hudiksvall” 
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3. SOK, Söderhamns outdoor klubb 
Lars Ekengren avslutade sitt jobb som distriktsidrottschef på Hälsinglands 
idrottsförbund SISU Idrottsutbildarna vid årsskiftet 2015-2016. 
Som pensionär jobbar han nu med det han brinner mest för, orientering, och 
med den nya klubben SOK och integration av nyanlända.  
SOK stod tidigare stod för Söderhamns orienterings klubb. 
Klubben har en stabil ekonomi och är en van arrangör, de har arrangerat och 
jobbat med: 
3 st O-ringen (ensam om i Sverige), 5 st SM-arrangemang,  
nationella tävlingar, Strömmingsleken, Strömmingsloppet, Söderhamns 
klassiker. 
Lars berättar att 1982 var SOK den största klubben på O-ringen med 150 
deltagare. 2015 var dom nio deltagare. Klubben var inne i en verksamhetskris. 
Vad gjorde man?  
Jo, analyserade, bytte namn och startade en process (verksamhetside – 
värdegrund – vision) 
Startade upp en facebooksida – bjöd in till aktiviteter  
(reflex race, snöskolöpning, löpträning, skidåkning, coreträning, simning, 
mountinbike, orientering och ljusstöpning!)  
Medlemsantalet har nu ökat med + 60 stycken i jämförelse med förra året. 
Lars avtackas med en blomma, av ordförande i Kultur och 
fritidsförvaltningen för sin tid som ledamot i Idrottspolitiska rådet. 

4. Barns delaktighet i föreningslivet 
Jenny Alvolin, Folkhälso- och ungdomsstrateg, pratar om barns delaktighet i 
skolan, i vardagen och i föreningslivet. Hälften av alla elever i årskurs 8 och 
år 2 i gymnasiet är med i någon förening så det är en viktig vardagsmiljö. Nu 
jobbas för att få in barn och unga i beslutsprocesser.   
Den 24 maj kommer Kultur- och fritidsnämnden att föra dialog med barn 
och unga. Ungdomsrepresentanter från föreningarna bjuds in att delta.  
 

5. Samarbete i Partnerskap 
Daniel Pettersson bjuder in till dialog om samarbetsmöjligheter mellan 
kommunen och föreningslivet: 
- 15 juni workshop om vad kommunen och föreningar kan samarbeta kring; 
vilka utmaningar står vi inför då det gäller social hållbarhet, vad vill 
föreningar? 
- 22 september seminarium om IOP (idéburet offentligt partnerskap). 
Kontaktperson är Jenny Alvolin.  

6. Fikapaus 
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7. Frågor från föreningarna 
-Vilket ansvarsområde kommer Kultur- resp Fritidsutvecklaren av ha? 
-När tillträder den nya Kultur och fritidschefen? Inget datum klart, vanligt 
med tre månaders uppsägning. 
-Efterfrågar ett nyhetsbrev varje månad om information, om vad som händer 
i förvaltningen. Förvaltningen jobbar vidare med förslaget i samband med 
arbetet att få fram en kommunikationsplan. 
-Vill ha ett tydligt svar på frågor om utveckling av fotbollsplaner 
-Efterfrågar ett större intresse från kommunen 
-Vill ha en projektledare att bolla frågor/diskutera med 
-Bra intresse för öppna nämnder 
-I Söderhamns kommun jobbar föreningar och kommunen tillsammans, 
 här i Hudiksvall är det ”vi mot ni” (det har tagit 15-20 år i Söderhamn att få 
till det bra förhållandet mellan föreningar och kommunen, info från Lars E.) 
-Efterfrågar mer information från polisen, om alkohol och droger, 
situationen är tio gånger värre än förra året på stan.. 
-Hur ser planen ut för integration i Hudiksvalls kommun, hur jobbar 
kommunen med det? SISU jobbar med det har inbjudit till 
informationsmöten, få deltagare 
-Funnits stora förväntningar på den nya förvaltningen 
-Parkeringen på skidstadion asfalteras, snabbt beslut på grund av 
föreläggande från miljökontoret. 

8. Hallgruppen informerar om hur arbetet fortlöper 
Kommer att byggas en hall med läktare + möjlighet att docka på en 
träningshall i framtiden. 
Politikerna kommer att besluta vad/vilka byggnader som ska läggas ner i 
stället för att klara driftkostnaderna av den nya hallen. Det kommer inte att 
tas bort något i utkanterna av kommunen för att bygga en hall i Hudiksvall. 
Det är inom samma område som hallbygget som nedskärningarna sker. Alla 
innevånare har samma rätt till service oavsett om man bor på Öster eller i 
Friggesund. 
Kostnaderna/budgeten för bygget bestäms av kommunstyrelsen 
 
 

Sammanställt av 

Inga Britt Jonsson 


